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Schriftelijke vragen betreffende de aanvraag van een omgevingsvergunning voor het kappen van 28 
bomen op toekomstig landgoed Wickevoort

Aan het College van B&W.

Hoofddorp, 12 oktober 2018

Op 8 oktober 2018 is er een omgevingsvergunning aangevraagd (zaaknummer 2826957, olonummer 
3929929) voor het kappen van 28 bomen ten behoeve van een nieuwe woonwijk op toekomstig landgoed 
Wickevoort.

Tijdens de behandeling van het bestemmingsplan op 15 maart 2018 (raadsvoorstel 2018.0008627) heeft 
het college de volgende uitspraak gedaan:

“Het is een unieke locatie want waar kun je 750 nieuwe woningen toevoegen op een plek waar 
bomen al volgroeid zijn? Dat is echt heel mooi, het is een uniek concept en dat moet je wel 
koesteren. Daar moet je goed rekening mee houden. De bomen die er nu staan hebben een 
ongelooflijk mooie toegevoegde waarde en ik zou de ontwikkelaar aanraden in ieder geval niet 
heel veel bomen te vellen en volgens mij zijn ze dat ook niet van plan omdat het ook waarde 
toevoegt aan wat het plan beoogt. Er is een landgoedgedachte en een kale vlakte helpt daar niet 
bij. Dus die bomen blijven voor een groot gedeelte wel staan. Het is een heel bijzondere plek en 
dat moeten we ook zo houden."

De verrassing was groot voor Groenlinks dat de eerste omgevingsvergunning van het plan Wickevoort 
het kappen van 28 bomen betreft. Dit terwijl er nog procedures lopen over het bestemmingsplan bij de 
Raad van State.

Vraag 1: wat is de exacte reden voor het kappen van deze bomen?

Vraag 1: Wat is de exacte locatie van de betreffende bomen? Kunt u dit middels een afbeelding 
aangeven? Zo nee, waarom niet?

Vraag 2: Wat is de gemiddelde leeftijd van deze bomen?

Vraag 3: Waar en hoe worden deze bomen gecompenseerd?
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